
EVERDRUP VANDVÆRK 

Bestyrelsesmøde onsdag den 3. februar 2025 

Kl. 19.00 – 21.00  

Mødet afholdes hos Anders Mierzejewski 

 

Deltagere:  

Anders Mierzejewski  

Kim Just Møller 

John Florentz  

Stefan Andreas Højlund 

Ole Thestrup Schmidt  

Afbud: Stefan 

Dagsorden: 

1. Meddelelser fra formand  

Everdrup VVS er gået på pension 

Der har været henvendelser omkring aflæsning af vandmåler, da det har givet udfordringer med dug 

bag målerglasset. Kim har orienteret om, at der sidder en lille visker på hver måler, som kan være lidt 

svær at se. Men forbrugeren er blevet vejledt og det virker som det skal. 

En forbruger har spurgt til en difference på 4 m3 der er forskel i afregning hos henholdsvis Everdrup 

Vandværk og Envafos. John undersøger baggrunden. 

Strømafbrydelse gav anledning til at få testet vores nødstrømsanlæg. Henrik hjalp til, da hverken Kim 

eller Ole var i Everdrup. 

2. 30-årig kontrakt mellem Everdrup Vandværk og jordbesidder af matrikel 18i (boringen ved 

sportspladsen) er udløbet 01.01.2025. 

Ole har talt med Danske Vandværker, som fortæller at boringen teknisk set er deklareret og tinglyst. Og 

der burde ikke være grundlag for yderligere kompensation. Danske Vandværker forslå en mindelig 

løsning: At håndtere en ny deklaration som om der skulle nyetableres en boring. Der er kompensation 

fastsat i Landsaftalen. 

Bestyrelsen tilslutter sig forslaget om en engangskompensation ud fra Landsaftalen. Ole kontakter 

Næstved Kommune Teknik og Miljø. Ole Kontakter Erik.  

3. Driftsstatus på vandværk 

- Rensning af iltningssøjler Der er renset iltningssøjler og der skal bestilles nye prøver. Kim bestiller 

prøver. De nye analyser skal ligge til baggrund for hvordan filterne skal opbygges. 

- Udskiftning af filtersand, tilbud og tidsplan. Der er kommet et mundtligt overslag på to lukkede 

filtre samt renovering af rørføring på ca. 700.000 – 800.000 kr. Vi ved ikke om der er behov for 

lukkede filtre. Der er enighed om, at generalforsamlingen i 2025 skal forholde sig til investering i 

vandværket. 

- Termografering. Der er ikke bestilt termografering. Kim bestiller  

- Digital sikkerhed. Danske Vandværker anbefaler, at der skiftes koder ofte. John og Kim skifter på 

vores web-portaler Tethys og Bogføringsprogrammet.  

4. Økonomi: Regnskab 2024 og budget 2025 

John har færdiggjort regnskab for 2024. det er dog ikke sendt til revisor endnu. Der er solgt mere vand 

end budgetteret. Og der har ikke været brud på ledningsnettet. 



Så overskud på 38.010 mod de budgetterede 10.000 kr. 

Det er forventeligt, at der vil komme yderligere investering i vandværket grundet filterudskiftning. 

Derfor skal der lavet et budgetudkast ud fra et opjusteret taktsblad fra 8 kr. til 8,50 kr. og fast 

målerafgift fra 750 kr. til 800 kr. 

 

Takstblad fra Envafos er henholdsvis 10 kr. pr. m3 og 900 kr. i fast målerafgift. 

 

John tilretter budget. 

Regnskab skal til revisor, John kontakter og får lavet aftale sidst i februar. John laver aftaler med 

Sebastian om kontrol af bilag.  

  

5. Generalforsamling. 

- Dato, tid og sted (Mandag den 10. marts kl. 19.00 – Everdrup Forsamlingshus 12 personer kaffe og 

wienerbrød, øl og vand.) Anders tjekker op på bookning 

- Revideret regnskab (tidsplan) John har det hele klar den 24. februar 

- Budgetforslag John laver forslag 

- Følgende er på valg: 

Anders Mierzejewski (Modtager genvalg) 

Ole Thestrup Schmidt (Modtager genvalg) 

- Suppleanter og bilagskontrollanter 

Ulrik Schultz – (modtager genvalg) 

- Dirigent (har Kim talt med arne?) Arne vil gerne stille sig til rådighed som dirigent 

- Indkaldelse udsendes senest mandag den 24. februar. Ole laver indkaldelse 

6. Status grønne områder Stefan er fraværende, men har skrevet om alle aftaler. 

7. Næste møde: 10. marts Konstituerende bestyrelsesmøde efter generalforsamling. Mandag den 31. 

marts 2025 kl. 19.00 – 21.00 hos Anders. John står for forplejning. 

8. Evt. 

 


